
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 46
I svar på SAU alm. del - spørgsmål 714 (folketingsåret 2020-21) svarer ministeren, at den 
politiske aftale ”Forlig om et nyt ejendomsvurderingssystem” fra november 2016 lægger 
til grund, at klager er færdigbehandlet inden for to år. I spørgsmålet blev der ikke spurgt 
til, hvad der er aftalt, men hvor lang sagsbehandlingstiden forventes at blive med det 
forventede antal klager sammenholdt med den afsatte kapacitet til at behandle klagerne. 
Altså hvis der f.eks. er 100.000 sager om året, og der er kun er afsat kapacitet til at 
behandle 10.000, så vil behandlingstiden blive 10 år. Vil ministeren på den baggrund op-
lyse, hvor lang sagsbehandlingstiden forventes at blive med det forventede antal klager 
sammenholdt med den afsatte kapacitet til at behandle dem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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